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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 15.04.2019 

 

 

Ing. Gore: 

Môj návrh je, aby vedenie mesta tak, ako som to navrhoval pred štyrmi rokmi, začalo 

pracovať na koncepcii riešenia rómskej problematiky. Či už sa tento materiál bude volať 

Stratégia, Koncepcia, Plán, Akčný program, nie je podstatné. Podstatné je  obsah, podstatné 

je, aby sme vedeli akým spôsobom pokračovať, aké opatrenia prijať, kto za to bude 

zodpovedný, koľko peňazí to bude stáť. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka návrhu riešenia rómskej problematiky, je to aj prioritou, je to našou prioritou 

myslím, že všetkých, pretože táto problematika bola tu niekoľko desaťročí zanedbávaná a je 

potrebné ju čo najskôr doriešiť. Jedným z týchto riešení bude, alebo možností riešenia, bude 

aj práve tá spomínaná otázka komunitného centra, prípadne ďalších aktivít, ktoré majú 

predovšetkým pozdvihnúť vzdelanosť v rómskej osade a zmeniť životné podmienky, tým 

mám na mysli hlavne to, aby sa zaviedol poriadok a hlavne, aby sa zaviedla nejaká 

systémovosť aj čo sa týka zdravotnej politiky a vzdelávacej politiky mesta.  

 


